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FÖREDRAGNINGSLISTA 
vid årsmöte för 

Idrottsföreningen Kamraterna, Strömstad 
2022-03-07 

 
 
 
 
 1.  Årsmötets öppnande.  
 2.  Fråga om mötets utlysts i behörig ordning. 
 3.  Fastställande av dagordning. 
 4.  Val av ordförande för mötet. 
 5.  Val av sekreterare för mötet. 
 6.  Val av två justeringsmän att jämte mötesordföranden justera årsmötesprotokollet. 
 7.  Val av två rösträknare. 
 8.  Föredragning av verksamhetsberättelsen för år 2021.   
     - styrelsens berättelse  
     - lagens berättelser  
 9.  Föredragning av förvaltningsberättelsen för år 2021.  
10. Föredragning av revisorernas berättelse.  
11. Fastställande av balansräkning per 2021-12-31. 
12. Beslut med anledning av föreningens underskott/överskott enligt fastställd balansräkning. 
13. Beslut om ansvarsfrihet för styrelsen.  
14. Val av föreningens ordförande för en tid av ett år.  
15. Val av två styrelseledamöter för en tid av två år.  
16. Val av två styrelsesuppleanter för en tid av ett år.  
17. Val av två revisorer och en revisorssuppleant för tiden t o m nästkommande årsmöte. 
18. Val av ordförande och två ledamöter att utgöra valberedning t o m nästkommande  
      årsmöte. 
19. Val av ombud till Bohusläns Fotbollsförbunds årsmöte 2022.  
20. Fastställande av arbetsplan för innevarande år, 2022. 
21. Fastställande av budget för 2022. 
22. Fastställande av medlemsavgifter för år 2023. 
23. Behandling av i föreskriven tid till årsmötet inkommen motion. 
24. Behandling av motion som väckts av föreningens styrelse. 
25. Eventuella avtackningar. 
26. Årsmötets avslutning.     
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Verksamhetsberättelse från Styrelsen i IFK Strömstad.  
  
Föreningen har fortsatt utvecklats med utökade aktiviteter och evenemang under året trots att 
pandemin försvårade arbetet. Vi är väldigt glada över att vi har kunnat hålla igång vår 
ungdomsverksamhet under så gott som hela året. På seniorsidan däremot blev det lång 
försäsong och serierna spelades efter sommaren som enkelserier. Herrarnas representationslag 
i division 4 lyckades inte komma upp till sin rätta potential och klarade sig tyvärr inte kvar i 
serien trots väldigt goda prestationer periodvis under säsongen. Bredden på herrsidan med 
lagen som spelade i division 6 och 7 fortsatte sitt fina arbete där många har hittat sin plats i 
senior verksamheten. Detta ger oss en stabil grund att jobba på inför kommande åren. På 
damsidan är vi väldigt nöjda med hur laget genomförde sin första säsong efter uppehållet i 
2020 med god laganda, engagemang och kamratskap.   
  
Styrelsen presenterade 4 detaljerade mål för 2021 för medlemmarna under årsmötet 2021 och 
jobbade effektivt för att nå dessa mål. Dessa mål sattes baserad på behovet i föreningen:  
  
Mål för 2021:  

 Visa positivt resultat år 2021 (målet är uppnått och överträffat)  
o genom att bibehålla intäktsnivån  
o genom att sänka kostnader med 10%   

 Öka antalet flickor och kvinnor i föreningen med minst 10% (målet är uppnått 
och överträffat)   

o Skapa rätta förutsättningar för dam/flicklagen (Ett nytt lag för 
flickor födda 2012 skapades, Damlaget fick samma budget som 
herrlaget)  
o Fler kvinnliga ledare för både pojk och flicklag (flera kvinnor 
som ledare i nya lag som även har gått tränarutbildning)  
o Fortsätta med fotbollfritids och utöka samarbetet med andra skolor 
(utökat samarbete med Valemyr)  

 Förbättra anläggningen  
o Ny konstgräs 2022 (klubbat igenom på kommunens budgetmöte 
nov. 2021)  
o Få ordning på alla mål (vissa har lagats men fortfarande inte 
helt optimalt)   
o Fortsätta utveckla föreningens utrymmen i gamla kansliet för att 
dessa skall bli en naturlig del i vår verksamhet. (Det har använts mer 
under 2021 av alla medlemmar)  

 Öka antalet medlemmar med 5%   
o Öka antalet passiva medlemmar (inga riktade insatser har 
genomförts)  
o Göra det trivsamt på vallen speciellt för ungdomar 13-18 där vi 
förlorar fler medlemmar. Bibehålla antalet aktiva medlemmar under 2021 
(Tillgängligheten till klubblokal och material har bidragit till ökad 
trivsel)  
o Utbilda unga ledare och skapa idoler for yngre medlemmar   
o Unga ledare kan hjälpa yngre lag och på så sätt öka 
sammanhållningen i föreningen   
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Medlemsantalet år 2021 ökade jämfört med åren innan enligt statistiken på Sportadmin över 
registrerade medlemmar. Den bidragande orsaken var ökningen på flick/damsidan.   
  
Styrelsen  
År 2021 har styrelsen bestått av följande personer:  
  
Ali Moosavifar  Ordförande  
Ylva Axelsson  Vice ordförande  
Erik Sörvik   Ledamot  
Ewa Svensson  Ledamot  
Jessica Isnes    Ledamot/kassör  
Ann Olausson  Ledamot  
Magdalena Martinsson  Ledamot  
  
Styrelsen har under året haft 10 möten.  
  
Seniorlag  
  
Damlaget tränades av Linda Nygren, Daniel Thuresson och Jessica Wellington Hellström och 
slutade på en fin 6:e plats. Herrlag A kom på motsvarande placering som förra året men tyvärr 
betyder det iår degradering till division 5 nästa år. Tränare för Herr lag A var Tränarna Per 
Erik Norlin, Håkan Hansson, Filip Hansson och Thomas Johansson . IFK Strömstad Herrar 
hade 2 utvecklingslag som spelade i div 6 och div 7. Lagen har tränats av Erik Sörvik, Martin 
Ödlund, Jonas Persson, Isak Munters, Daniel Lomgård Lans, Aresh Rahmeti och Erik Lek.   
  
Ungdomssidan är fortfarande mycket stor och välfungerande. Den har bestått av 15 st barn 
och ungdomslag som representerade föreningen i serier, cuper och sammandrag.  

  
Lotterier/Försäljning  
Under pandemin har IFK Strömstad haft begränsade intäkter från Marknad, Kiosk, 
Idrottsrabatten etc. vilket vi har aktivt ansökt om och har fått bidrag från staten (Corona stöd) 
Vi sålde dessutom bingolotto och andra lotter på beställning där hemkörning ingick. Detta 
visade sig vara effektivt och fungerade bra.   
  
Hemsidan och sociala medier  
IFK Strömstads hemsida har haft 44779 sidovisningar samma siffra för 2020 var 40389.   
  
För att promota hemsidan och Facebook sida för IFK Strömstad har det under 2019 skapats ett 
Instagramkonto. Instagramkontot har ca 460 följare (200 följare 2019 och 300 följare år 2020) 
och Facebook ca 847 följare (700 följare 2020).  
  
Organisation  
IFK har bemannat ett eget kansli med egen personal. Detta har varit Marie Hansson och 
Stefan Hansson och styrelsen vill rikta ett stort tack för deras insatser som är ovärderliga för 
föreningen. Under hösten gjorde styrelsen en satsning genom att anställa Erik Lek som 
projektledare som skulle jobba med föreningsutveckling.   
  
  
  
Det skapades 4 arbetsgrupper 2019 enligt nedan:  
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Sponsorgruppen  
Sportsutvecklingsgruppen  
Anläggningsgruppen  
Föräldrar/event gruppen  
  
Dessa grupper jobbade efter bästa förmåga för att nå målen som hade satts för 2021.   
  
Utbildningar  
Coerver tränarutbildning i 2h i mars.  Flera ledare gick C-diplom i Tanum i november 2021.  
 
Föreningsaktiviteter under 2021 

1. Coerverträningar för alla lag: Dennis från Coerver medverkade i alla lags träningar under en vecka. 
Positiva feedback från ledare och spelare på upplägget.  

2. Fotbollfritids för flickor: se verksamhetsberättelse.  
3. Fotografering: Alla lag tog lagbilder och porträttbilder. Lagbilderna har ramats in och hänger i 

klubblokalen. 
4. Fotbollskolan: 100 deltagare. Barn mellan 7-12år. Ca 20 unga ledare plus flera seniora spelare som 

ledare för fotbollskolan.  
5. Föreningsdag i september: aktivitet för de allra minsta genom internmatcher 3 mot 3, många IFK lag 

som hade hemmamatcher på samma dag.  
6. Avslutning för barn och ungdomsektionen: Alla barn och ungdomslags spelare och ledare tackades 

och fick priser i A-hallen med föräldrar och anhöriga på läktaren. Alla lag hade ett bildspel med musik 
som sammanfattade 2021 som spelades upp för publiken innan varje lag fick sina priser. 
Fotbollsaktiviteter på konstgräset efter prisutdelningen.  

7. IFKs årliga träff: 80 seniora spelare, ledare och stödmedlemmar sammanfattade året i ett möte och 
planerade aktiviteter inom laget för 2022 på Laholmen. Därefter var det middag och mingel tillsammans 
på Laholmen.  
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Verksamhetsplan för kommande säsong  
Damlaget kommer att spela i division 4 och tränare for damlaget är Linda Nygren, Daniel 
Thuresson och Jessica Wellington Hallström som får hjälp av lagledarna: Anders Hedlund, 
Lena Almen och Sören Andersson. Representationslag på herrsidan kommer att spela i 
division 5 år 2022 och tränare för laget är Aresh Rehmeti och Daniel Lomgård-Lans. På 
herrsidan har vi ytterligare 2 lag som är anmälda till div 6 resp. 7 säsongen 2022. Ledare för 
dessa lag är Martin Ödlund och Daniel Lomgård Lans, Erik Lek. På ungdomssidan kommer 
IFK Strömstad att ha 19 lag som är anmälda till olika serier och sammandrag under 2022.  
  
Vi kommer fortsätta att följa vår vision och verksamhetsidé med betoning på utveckling och 
utbildning. Ungdomsledarna kommer att fortsätta att utbilda sig och följa svenska 
fotbollsförbundets utbildningsplan. Vi kommer att fortsätta arbetet med integration, då vi har 
många spelare med varierande bakgrund i våra trupper.   
  
Målsättning för 2022:  
  

 Engagera fler i föreningen genom att motivera medlemmar att tycka att det 
är roligt att bidra i föreningen  

1. Öka antalet stödmedlemmar  
2. Öka antalet engagerade föräldrar (alla lag ska ha minst 2 

lagföräldrar)  
3. Engagera ”gamla IFKare”  

 Förbättra organisation i föreningen   
1. Fungerande arbetsgrupper med tydliga ansvarsområden  
2. Få på plats dokument, rutiner och struktur  

 Öka antalet kvinnliga medlemmar (aktiva och ledare)  
 

 Ökad trivsel för medlemmar  
1. Fler aktiviteter för barn o ungdomar  
2. Moderna verktyg och material för seniora lag   
3. Utöka kioskens öppettider  

 Anläggning  
1. Avtal med kommunen på plats  
2. 5 och 10 års plan Strömsvallen  
3. Nytt konstgräs  
4. Förbättrad skötsel av anläggningen genom kontinuerliga 

möten med kommunen  
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Verksamhetsberättelse för målvaktsträning i IFK Strömstad.  
År 2021, så har vi haft 2 grupper i gång med målvaktsträning.  
Barn födda 2010–2012 och ungdomar 2006–2009.  
Vi har jobbat med anfallsövningar, och försvarsövningar.  
Vi har jobbat med detta åldersanpassat, bara för att inte hoppa över  
övningar som man senare måste kunna i dom fortsatta övningarna.  
Vi har jobbat med enskilda övningar men även med lagövningar.  
Vi skall komma ihåg att när man målvakten har räddat en boll, försvarar, då  
Börjar anfallsövningarna, igång eller kontring, beroende på   
vad lagt har för spelsätt.  
I dessa åldrar så är det bra om våra barn och ungdomar tränar på  
Detta i hela lag. Man behöver ej bestämma sig för att stå förrän man är  
14–16 år. Man kan dock börja tidigare med att öka träningen.  
Men det är viktigt att vara så allround som möjligt, detta med tanke på  
att målvakterna i framtiden kommer att vara en extra utespelare.  
I mina ögon så ser framtiden bra ut, men det kräver att, man jobbar  
Med målvakterna, enskild och i lag. Vi har några väldigt duktiga unga  
Målvakter på gång.  
  
Stephan Hansson   Målvaktstränare  
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Verksamhetsberättelse för Fotbollsfritids 2021  
IFK Strömstad har även 2021 haft fotbollsfritids för tjejer födda  
 2010-2012 under våren. Tjejerna kom från Odelsbersskolan,  
Valemyrskolan och Bojarskolan. Jag har haft hjälp av  
Fritidsledarna, Erik Christoffersen, Ida Hansson och Ingela Wounch.  
Vi bjöd även in Jessica Hallström Wellington från F 2010/2011 och  
Magnus Bording frå¨n F-2013-2014, detta för att prata om sina resp  
Lag, träningar/ Lekar, dagar och tider. Vi hade under våren 9 st  
Träffar och det var ca 45 st tjejer med dessa träffar under våren.  
  
På hösten så blev det lite ändringar. Tjejerna födda 2010 blev för  
gamla och det var nu tjejer födda 2011-2013 som var med. Vi fick  
in 3 st nya ledare Erik Lek och Aresh Rahameti, Viking Törnblad,  
Tack för det . Denna höst så ökade vi antalet tjejer till ca 55 st som  
Var med på våra träningar/ Lekar. Tyvärr så fick några skolor   
Personalbrist vilket gjorde att jag tror att alla ej kunde vara med så  
Mycket som dom önskade. Jag är ganska säker på att detta med  
Fotbollsfritids är en av andra anledningar till att vi har ökat vårt tjejer  
 Antal i dom yngsta lagen, vilket i mina ögon är väldigt roligt.  
Vi har sammanlagt haft 16 st träningar/lekar. Och ca 50-55 st   
Tjejer som varit med på våra träffar. Det är en ökning gentemot år  
2020. Framtiden är fotbollsfritids, den ser ljus ut.  
  
Stephan Hansson, Ledare IFK Strömstad fotbollsfritids.  
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IFK Strömstad A-lag herrar år 2021  
 
Det blev ytterligare en säsong i division 4 med ett nödrop. Vi startade träningen 11/1 med 3 gånger i 
veckan med extra träningar på Lördag som bestämdes efter hand. På grund av Corona pandemin blev 
träningsmatcher och DM gruppspelet inställt och serie starten blev uppskjuten ett par gånger.  
När serie starten väl blev fastställd med en höstomgång om 13 omgångar och delad start i juni och 
våra motståndare ville börja i augusti gick vi ner till 2 träningar i maj.  
Vi fick till 3 träningsmatcher i juni och juli mot Kungshamn 2-0, Ed 1-1 och Bullaren 1-1, så här i 
efterhand hade vi behövt flera matcher innan serien för att sätta spelet.  
Vi började serien med 4 oavgjorda som satte prägel på resten av säsongen och med skador på viktiga 
spelare nådde vi inte helt fram. Det blev en 11:e plats och nedflyttning med 2 vinster, 4 oavgjorda 
och 7 förluster.   
Med laget som vi hade till förfogande så bör vi ha klarat nytt kontrakt men det är tufft med en halv 
säsong, hamnar man efter i början blir det svårt att rätta till misstagen.  
Per-Erik Norlin var huvudtränare, hjälptränare Håkan Hansson, Bert-Ola Mattsson som stödperson 
och lagledare Tomas Johansson.    
 
Vid tangentbordet  
Tomas Johansson  
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Verksamhetsberättelse 2021 för B-laget 

 

Ytterligare en fantastiskt framgångsrik säsong till ända. Detta blev 2:a säsongen i rad som vi lyckades 
formera tre senior-lag på herrsidan. B-laget huserade i div.6 och div.7. Utöver detta hade vi också ett 
ungdomslag i 16-års serien, så vi hade många äldre ungdomar/seniorer i spel varje vecka. 

Truppen bestod av 50 spelare och 8 ledare, och extra glada är vi för att vi under hösten fick in Olivia i 
ledarstaben som första kvinnliga ledare. Vi var oftast 20-30 spelare på varje träning vilket gav stort 
utrymme för att alla skulle kunna känna en behörighet till laget. Det visade sig inte minst genom olika 
saker, (1) flera nya spelare kom in och kände sig hemma i laget, och (2) flera A-lags spelare som 
antingen slutat eller fortfarande spelade med A-laget kom med på våra träningar för att dels få extra 
träningar, men också ha en kul gemenskap med kamraterna. 

Med 127 aktiviteter under året så var vi det mest aktiva laget i föreningen. Utöver våra 3 träningar i 
veckan hann vi med matcher och lite andra utflykter. Våran mest aktiva spelare blev till sist Nuri 
Aslan som efter säsongen belönades med ett kontrakt med div.3 klubben Forssa BK i Borlänge. 

Lagets bästa insats för året var när ett gäng tog sitt samhällsansvar och hjälpte ett äldre par som bor i 
närheten av Vallen med sin trädgård då de inte längre klarade av de sysslorna själva. Det är detta 
som bygger en god förening men framförallt ett älskvärt samhälle. 

Vår säsong drog igång i januari men pga COVID så var det lite färre tillfällen i början och februari fick 
vi ha uppehåll, för att sedan köra på mellan mars och oktober med en liten lågsäsong under juli. 

Ligan blev återigen fördröjd och komprimerad till att endast pågå under ett par höstmånader, så det 
blev några hektiska veckor. Vi hade ju såklart önskat att kunna erbjuda fler matcher för våra spelare, 
men vi lyckades ändå fördela ut speltiden så många fick många bra matcher. 

Senare delen av säsongen fick vi också in en ny ung ledare i Aresh Rahmeti, som fick laget att öka den 
sportsliga ambitionen en aning vilket gav resultat också i ligaspelet. 
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Vi avrundade säsongen med en sprakande avslutningsturné! Först ut var en bowling-kväll på 
Strömstad FoodCourt där vi utsåg mästerbowlaren, käkade och hade en trevlig kväll tillsammans. 
Nästa anhalt var Göteborg och match mellan ett förhandstippat Djurgården och IFK Göteborg. Alla 
var nöjda utan Isak som lommade hem i sin gul, röd, blåa halsduk medan Aresh morsade på sina 
gamla kollegor från IFK Göteborgstiden. Till sist blev vi också bjudna på IFKs stora avslutning där vi 
diskuterade igenom säsongen, minglade och käkade tillsammans med IFKs övriga vuxna medlemmar. 
En mycket minnesvärd avslutningsturné! 

 

Vi som var ledare: 

Martin Ödlund 

Erik Sörvik 

Olivia Lorentsen 

Erik Lek 

Jonas Persson 

Aresh Rahmeti 

Daniel Lomgård 

Isak Munters 

 

Tackar för en mycket fin säsong och önskar gott återseende i 2022. 

 

 

Skrivet av: 

Erik Lek 
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Verksamhetsberättelse 2021 för P05/06 

Vi tränade utomhus från mitten februari och fram till Covid -19 satte stop runt mars. Laget tog sedan 
upp gemensam träning från ca maj månad och den korta vårseriens första match för vår del var 7 
juni. Vi har inte haft några föräldramöten under 2021 men har genomfört flertalet utskick med 
information via e-post. 

Under året hade vi i början en god närvaro på träningarna men allt eftersom har närvaro sjunkit. 
Samarbete har hela tiden funnit med b-lag där de flesta spelare har deltagit på träningar. Detta har 
gjort att vi större delen av året har kunnat erbjuda fem träningstillfällen i veckan att närvara på. Vi 
har behållit lagspecifika träningstillfällen två gånger per vecka för att fokusera på just det egna laget 
och sättet att spela. Några spelare från P07 samt p08 har både tränat och spelat med oss under hela 
året. 

Vi har under året varit två ledare för P05/06 vilka är Pontus Ericsson samt Daniel Lomgård Lans. 

Sista träningen för 2021 genomförs under oktober månad. 

Vi har inte deltagit i några cuper under året. 

Match och serie: 

Matchmässigt har säsongen varit tung där vi har försökt arbeta med en spelidé som varit samma för 
B-laget. Spelidén är enkelt att rulla bollen, blomma ut i anfall och med färre men bra passningar 
komma till avslut samt vid försvar dra ihop sig och arbeta mer kompakt.  

Detta spelsätt kan skapa en kul fotboll att se på men är krävande för utövande. 

Vårserien bestod av fem matcher och höstserien som startade 12 aug och pågick till 23 oktober 
bestod av 9 matcher.  
Säsongen har varit tuff för många spelare som delar sitt engagemang mellan a-lag, b-lag samt sitt 
eget lag. Sett ur ett ledarperspektiv har spelet fungerat bättre och bättre ju fler matcher som har 
spelats. 
Kontenta är att vid sammanslagning av två grupper krävs så mycket mer än träningar för att få det att 
fungera. Viktigt att tänka på barnperspektivet vid sammanslagning och fråga barnen hur de vill ha det 
och hur de tycker man ska göra.  

 

Skrivet av: 

Daniel Lomgård Lans, ledare P05/06 
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Verksamhetsberättelse 2021 för P07/08   
Inför säsongen valde vi att slå ihop P07 och P08 eftersom vi inför säsongen hade lite för tunna 
trupper för att ha separata 9-mot-9 lag.   
Vi började träningarna i januari, men under mars månad tillkom det en massa spelare vilket gjorde 
att vi har varit runt 25 spelare i truppen under säsongen varav drygt 20 kommit vid varje tillfälle.   
Till en början så tränade Ali Moosavi Far laget men snart kom glädjande nog en tidigare storspelare 
för IFK in i laget: Julian Herrera. Sebastian Martinsson delade på ansvaret med Julian och till sin hjälp 
hade de också ett par andra föräldrar med Xabin i spetsen som tog hand om flera lagledaruppgifter.   
Ylva Axelsson hade hand om det mesta kring rapportering, BFF och motståndare samt varit en av 
lagföräldrarna tillsammans med Therese Hanssen.   
Framåt sommaren kom Erik Lek in som extra tränare vilket var behövligt när vi under sommaren 
tappade Julian då han fick mycket med sitt arbete, samt senare på hösten kunde Sebastian vara med 
mindre och mindre också. In som ledare kom under säsongen också Daniel Lomgård som tog ett 
större ansvar över den fysiologiska biten, speciellt efter sommaruppehållet.   
Vi tränade en dag i veckan i januari-februari för att sedan övergå till två träningar per vecka till och 
med oktober med ett sommaruppehåll under två juliveckor.  Bäst träningsnärvaro av samtliga 
spelare hade Iker och Diego som var på plats på över 90% av säsongens träningar.   
Vi deltog i två olika serier så det var gott om matcher att spela. Flera spelare dubblerade på veckorna 
så att de fick spela två matcher.   
Den främsta prestationen under matcherna och den största lagmässiga Kunskapsutvecklingen var hur 
vi lyckades med vårt presspel från när motståndarnas målvakt hade bollen. Vi lärde oss att samarbeta 
inom och mellan våra lagdelar för att gemensamt återvinna bollen ungefär vid mittplanen. Mot slutet 
av säsongen lyckades vi dessutom vid några tillfällen sätta samman detta med kontring vid 
återerövringen vilket skapade stora bekymmer för våra motståndare.   
Av IFK:s 4K låg annars störst fokus på Kamratskap och att ha Kul. Under både match och träning var 
detta något vi tryckte på genom hela säsongen. Hur uppträder vi mot medspelare, funktionärer och 
motståndare? Vad gör vi för att ha roligt tillsammans? Vi var iväg tillsammans och bada och hade 
grillning, vi hade ett hemmaläger på vallen och gjorde ett event kring derbymatchen mot Skee IF.   
Under säsongen pratade vi även lite om att vara en del av en förening. Glädjen som det kan ge en att 
få ta del av föreningsgemenskapen bygger på gemensamt ansvar och att dra sitt strå till stacken.   
Ett par fantastiskt roliga saker att ta med sig från säsongen är att vi säsongen igenom haft väldigt 
många på träningarna, samt att det är flera av spelarna som kommit upp till Strömsvallen och tränat 
extra själva eller i grupp. Det är denna mängden träning som kommer kunna ge resultat i framtiden.   
   
Vid tangenterna:   
Erik Lek   
#framåt kamrater   
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Verksamhetsberättelse år 2021 för P09   
Vi startade säsongen den 21.a Januari med en träning i veckan fram till mars. Vi var 
mestadels ute då vädret tillät det.  
 
I mars började vi träna 2 dagar i veckan fram till sommaruppehåll i början av juli. Efter 
sommaren fortsatte vi träna utomhus 2 dagar i veckan från augusti till mitten av 
oktober då match säsongen avslutades. Efter det fortsatte vi en gång i veckan fram 
till lagavslutning den 7.e nov.   
 
Vi hade ett föräldramöte som genomfördes på teams. Det var bra uppslutning och 
föräldrar till nästan alla barn var representerade. Vi har en stor grupp med 32 
registrerade spelare. Ett par har valt att sluta och ett flertal har börjat och några har 
börjat igen efter att ha haft ett uppehåll. Vi är 4 st ledare. Sara Kjellarson som varit 
tränare i många år har tyvärr valt att sluta. Daniel Eneroth har tillkommit.   
Föräldrar ansvarig i laget är Helena Cavalli -Björkman. Hon har organiserat kiosk 
bemanning.    
 
Vi har p g a covid inte deltagit i några cuper i år.  
   
Vi har under flera år haft “de 4 K:na” som ledord i verksamheten. Kunskap, Kämpa, 
Kamratskap och Kul. Vi upplever att det har varit användbart för att skapa en bra 
kultur i laget. Vi ser att spelarna stöttar varandra och hjälper varandra att utvecklas. 
Vi har haft en hög närvaro på träningarna under året vilket vi ser som ett bevis på att 
spelarna trivs i laget.  
 
Vi har haft två lag i seriespelet. Ett lag i serie med rena 2009 lag och ett i en mix serie 
med 2009 och 2010 spelare. Vi har inte haft fasta lag utan rullat runt så att de har fått 
spela tillsammans i olika konstellationer. De som inte kommit lika långt i 
fotbollsutvecklingen har oftast spelat i mix serien och de som har kommit längre har 
spelat i den rena 09 serien, där motståndet har varit tuffare.   
Vi har nu mot slutet av säsongen börjat förbereda oss för övergången till 9 mot 9 
spel. Vi har spelat en 9 mot 9 träningsmatch mot Tanum.   
Flera spelare i laget har deltagit i Coerver träningar under året. Även ledare har varit 
på Coervers ledarutbildning.   
6 st spelare har spelat målvakt, några mer frekvent än andra. Vi har försökt att få in 
mer målvaktsträning under de gemensamma träningen och har en ambition om att få 
in mer av det framöver. Några av spelarna har deltagit i Stefan Gordons 
målvaktsträningar.     
Vi har försökt hitta på roliga saker med laget på och utanför plan. Vi har grillat och 
när det var väder så var vi ofta och badade efter träning och match.    
Vi avslutade säsongen med mat och bowling den 7 november där 26 spelare (nästan 
hela laget) var närvarande.   
 
Ledare för IFK P09 är: Marcus Olsson, Ali Moosavifar, Daniel Eneroth, och Putte 
Johander  
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Verksamhetsberättelse 2021 för F10/11 

Vi startade säsongen utomhus i början på mars, träning tisdag och fredag. 

I maj hade vi ett digitalt föräldramöte. Där blev Jenny Nordbeck och Mia 
Johansson utsedda till lagföräldrar. 

Serien började 20/5. Vi hade två lag (vit och blå) anmälda i samma serie. Serien 
och träningarna hade sommaruppehåll från början på juli till början på augusti. I 
serien har vi mött: IK Rössö, Herrestad AIF, Stångenäs AIS, Bovall/Hunnebo, 
Svarteborg FK samt våra interna möten vit mot blå. Sista seriematcherna spelades 
3/10 och vi avslutade träningarna för 2021 den 29/10. 

Vi har haft cirka 25 tjejer under hela säsongen, några har slutat och några har 
tillkommit. Vi har knappt haft någon träning med färre än 20 tjejer. Under året har 
många tjejer födda 2012 kommit och provat träna med oss. För flera av dem har 
åldersskillnaden och erfarenheten, visat sig varit stor. Många har bara provat någon 
enstaka gång och därför har vi tränare påpekat att det saknas ett lag för dessa tjejer 
vilket föreningen tog fasta på och startade en nystartsgrupp för flickor i den åldern. 

Vi har varit tre ledare för F10/11. Från tidigare säsonger Torsten Kleiner och 
Jessica Wellington Hallström. Ny ledare för i år har varit Oskar Sörman. 

Vi har i augusti deltagit i Gullmarscupen med två lag anmälda i åldern flickor 11 
år. Där mötte vi: Ödsmåls IK, Kullavik IF, IK Rössö, Herrestad AIF och Stala IF. 

Övriga händelser under året: 

Vårt fokus på träningar och matcher under säsongen har varit rörelse, 
passningsspel, kommunikation och att ha roligt. Utöver det roliga på fotbollsplanen 
har vi även varit och badat tillsammans. I slutet av året hade vi match mot 
föräldrarna och vid det tillfället var vi närmare 50 glada deltagare. 

Efter sommaren när serien kom igång även för seniorerna har vi varit bollflickor 
och anvarat för kiosken under några av damlagets hemmamatcher. 

Skrivet av: 

Oskar Sörman 
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Verksamhetsberättelse 2019 för P-10  
  
Vi startade säsongen i mars fram tillochmed juni. Efter sommaruppehållet startade vi i augusti 
fram till och med oktober.   
  
Ppa Covidsituationen så har vi inte haft föräldramöte, men ett utskick gick ut i februari 
istället.   
  
Det kom totalt 19 barn på träningarna i tillägg till 4 barn födda 2011 på en handfull träningar. 
Normalt har vi haft mellan 10-20 barn på träningarna. Träningens fokus har legat på att bygga 
vidare på att alltid ha mycket boll, passningsövningar, teknikövningar och matchlika 
övningar.   
  
Vi jobbar med laganda genom de 5-K;   

 Kompis   
 Kämpa   
 Koncentration   
 Kul   
 Kunskap  

  
Vi har spelat 11 matcher i år, en del har blivit inställda pga Covid. Det har inte blivit någon 
cup för oss i år.  
  
Vi är 4 ledare, våra två lagföräldrar har slutat efter flera års god tjänstgöring.   
  
Lagledare/tränare:   
Christian Lima (Lagledare och Tränare), Dennis Stolfer Landegren (Tränare), Nasuf Bajrami 
(Tränare) och Niklas Anderson (Tränare).¨  
  
Lagföräldrar:   
Slutat har Sofie Stolfer, Mia Danielsson. Inga nya tillförordnade.  
  
  
Skrivet av:  
Christian Lima   
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Verksamhetsberättelse 2021 P11 

Vi startade säsongen utan inomhusträningar pga covid-19 restriksjoner 

 

Vi tränade utomhus från 15.01. fram till 07.10. Efter sommaren började vi med uteträningar 10.08. 

Vi hade 1 st digitalt förädrarmöten under 2021. 

Det kom totalt 33 barn på träningarna under 2021. På varje träning hade vi ca 18 barn. Vi är 6 ledare 
för P11. Föräldraansvariga i laget är Mari Conrade, Linda Ekelund och Matthias Hansson.  

Sista träningen för 2021 var  

Vi har deltagit i 0 cuper. 

Övriga händelser under året: 

Vi har haft 51 träningar och spelat 19 matcher (två internmatcher) pluss mix seri. Vi hade fotgrafering 
18. Maj på B-plan. Söndag 01. Augusti var vi bollpojkar på A-lagsmatch, och den 17. Oktober hade vi 
säsongavslutning i Nordby Supermarket hallen/Strömsvallen. 

Vi som var ledare : 

Ali Moosavi Far 

Mikael Ottoson 

Andreas Axelsson 

Driton Mustafa 

Viktor Trygg 

Mortern Ström 

 

 

Skrivet av: 

Morten Ström 
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Verksamhetsberättelse 2021 för P-12  
Vi startade säsongen utomhus i början av januari med en träning i veckan fram 
till 30/3.  
Vi tränade därefter två dagar i veckan fram till sommaruppehållet 16/6.  

Efter sommaren fortsatte vi träna utomhus två dagar i veckan mellan 12/8-
15/10.  
Vi hade ett föräldramöte under 2021 via Teams. Övrig info från laget sker 
främst via gruppen på Facebook.   
  
Vi är 5 tränare och 1 lagledare för P12  
Tränare:   
Magnus Bording   
Kristoffer Tingelholm  
Magnus Helgesson   
Björn Bengtsson  
Therese Malm  
Lagledare: Marcus Malm  
  

 Under året har vi ledare i P12 haft fler egna möten internt, där vi 
lyfter träningsfilosofi, ansvarsområden, tankar inför sammandrag & 
cuper.   

  
Föräldraansvariga har varit ”vilande” detta år.  
Vi har deltagit i två cuper.  
Vi har varit ca 30 spelare igång totalt. Några har fallit ifrån under året som gått 
medan några nya spelare tillkommit.   

  
Flera av våra spelare har deltagit i Coerver-utbildningar under loven.   
 
Sammandrag: Vi har varit med på 7 st sammandrag mot andra lag under året och 
ansvarat för tre av dessa på hemmaplan.   
Vi ser att laget står sig väl i nivå med andra föreningar. Det är ett resultat av 
flera års träning då många redan startade när de var 5 år, samt att vi har så 
många duktiga tränare som kan planera upp träningar av god kvalité där mycket 
bolltouch och tävlingsmoment ingår som en del av strategin kring denna lek som 
kallas fotboll, där det går ut på att göra & förhindra mål.   
  
Vårt lag har även kunnat stå i kiosken under våra sammandrag (massa klirr i 
lagkassan)  och varit bollkallar på A-lagsmatch.   

  
// Marcus Malm  



  
 

22 
 

 Verksamhetsberättelse 2021,  F 2013-2014  
  
  

 Vi startade säsongen utomhus i april 2021 och tränade vid ett tillfälle per vecka fram 
till slutet av juni.  

  
 Spelade ett BFF-sammandrag under våren och två efter sommaren. Därutöver ett 
sammandrag i egen regi i Grebbestad.  

  
 Efter sommaruppehåll startade vi igen i slutet av augusti och tränade till slutet av 
oktober.  

  
 Vi genomförde ett föräldramöte via Teams under våren 2021.  

  
 Vi har haft ca 15-20 barn på träningarna.  

  
 Vi har i huvudsak varit 3 ledare för laget under året.  

  
 Vi saknar för tillfället lagförälder för laget.  

  
 Sista träningen hösten 2021 var den 12 oktober.  

  
 Vi har inte deltagit i några cuper under året.  

  
  
Ledare:   
  
Magnus Bording  
Åsa Eriksson  
Anna Korneliusson  
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Verksamhetsberättelse 2021 för P13 

 
Vi startade säsongen utomhus i början av mars 
 
Vi tränade en gång i vecka hela mars för att gå över till två träningar från april och framåt. 
Körde uppehåll under sommaren och startade när skolan började igen. 
  
Vi hade 0 (riktiga möten men samlade föräldrarna vid 1 träning) st föräldramöten under 2021. 
 
Vi har deltagit i sammandrag och varit på 5st och arrangerade 1 hemma i Strömstad. 
Vi anmälde 2 lag vilket ibland visade sig vara för tight då vi på vissa sammandrag endast hade 
1 avbytare per lag. 
 
Vi har varit ca 14 barn i snitt på varje träning. 
Det är en stomme på 12 barn som kontinuerligt kommer. 
Gruppen har satt sig mycket bättre i år och det är mer harmoniskt på träningarna. 
Hjälper givetvis att Johan varit delaktig när han varit med. 
 
Vi är ledare, Rune Haugstöl, Alexander Böhn. 
(Har också fått hjälp av Johan Orvelin (som skrivit ovan) på träningarna vilket varit skönt). 
 
Sista träningen för 2021 i slutet av oktober 
 
 
Vi som varit ledare : 
 
Rune Haugstöl 
Alexander Böhn 
 
 
 
Skrivet av: 
Alexander Böhn 
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Verksamhetsberättelse 2021 för P14 
 
Vi startade säsongen utomhus på Konstgräsplanen den 2:e mars. 
Framåt våren började vi träna på gräs (B-plan). 
 
I april hade vi lagets första föräldramöte. 
 
Avslutning hade vi den 22:e juni på Lagunens camping med beach-fotboll och grillning. 
  
Efter sommaren började vi med utomhusträning den 24:e augusti. 
 
Den 19:e september spelade vi en liten interncup ihop med P-15 och F-13/14. 
 
Det kom totalt ca 36 barn på träningarna under 2021.  
På varje träning hade vi ca 25 barn. 
 
Vi är fyra ledare för P14. 
Föräldraansvariga i laget under året har varit: 
 
Hanna Persson 
Maria Henriksson 
Dagmara Petersen 
 
Sista träningen för 2021 hade vi den 2:e november. 
 
 
Vi som var ledare: 
 
Thomas Niklasson 
Calle Bergström 
Anders Rosengren 
Ahmed Ibrahim 
 
 
Skrivet av: 
 
Anders Rosengren 
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Medlemsavgifter 2023

Medlemsavgifter/träningsavgifter 2023. Siffra i parentes är halvårsavgift

 Förslag till årsmötet:

- Medlemskap: 100 kr

- Träningsavgift barnsektion (upp till 9v9): 700 (350)

- Träningsavgift Ungdomsektion (9v9 och 11v11): 750 (400)

- Oldboys: 650 (350)

- Familjemedlemskap 1500 (750)
(Inkluderar medlemskap för hela familjen samt träningsavgifter för alla aktiva)

- Ledare betalar bara medlemskap på 100kr


